
SAJÓBÁBONY VÁROS ÖNKORMÁNYZAT KÉPVISEL�-TESTÜLET 

 
2011. szeptember 13. 

 
napján megtartott rendes ülésének 

 
 

J E G Y Z � K Ö N Y V E 
 
 

RENDELET száma Tárgya 
13/2011.(IX.14.) Önkormányzati rendelet Az önkormányzat 2011. évi költségvetésér�l szóló 

3/2011.(II.23.) Önkormányzati rendelet módosításáról 
 

14/2011.(IX.14.) Önkormányzati rendelet Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
Szervezeti és M�ködési Szabályzatáról szóló 
4/2003.(II.26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
15/2011. (IX.14.) Önkormányzati rendelet A Közterületek használatáról  

 
 
 
 

HATÁROZAT száma Tárgya 
197/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Napirend pontok elfogadásáról, jegyz�könyv 
hitelesít�k személyér�l 
 

198/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Óvodai létszám meghatározásával kapcsolatos döntés  
 

199/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Döntés pályázat benyújtásáról 

200/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Óvoda épületenergetikai fejlesztés KEOP-2011-4.9.0 
sikeres pályázathoz önrész biztosítása 
 

201/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A szociális konyha csaptelepek cseréjére és iroda 
helyiség kialakítására vonatkozó kérelmével 
kapcsolatos döntés  
 

202/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A leveg�szennyezettség hatósági imissziós mérésének 
megrendelésér�l 
 

203/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Közkút újra üzemeltetésér�l (Béke u. 29.) 

204/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A 2011. év I. féléves költségvetés végrehajtásáról 
szóló beszámoló elfogadásáról 

205/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Döntés id�sek napjának meghatározásáról 
 

206/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának 
jóváhagyásáról 



207/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Kistérségi 2011-2015 évekre vonatkozó 
bels�ellen�rzési stratégiai terv elfogadásáról 

208/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l szóló 
tájékoztató elfogadásáról 

209/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A t�zoltószertár önkormányzati tulajdonban 
tartásáról, az épület állagmegóvásáról 
 
 

210/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

A polgár�rség támogatása önkormányzati szándékról 

211/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Szavazatszámláló bizottság megválasztásáról 
 

212/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Döntés képvisel� bejelentésér�l, döntéshozatalban 
való részvétel jogáról 
 

213/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Alpolgármester választás eredményér�l  
 

214/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Városnapi vendéglátásra meghatározott keretösszeg 
kiegészítésér�l 
 

215/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Megbízás f�tésszerelési munkálatok elvégzésére  
(az általános iskolában kazáncsere, kéménybélelés) 
 

216/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Megbízás városnapi vendéglátás biztosítására 

217/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Döntés személyszállító kis busz bérlésér�l (id�sek 
napjára) 

218/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Ápolási díj megállapítása iránti kérelem elutasításáról 

219/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Lakásfenntartási támogatás megállapításáról 

220/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Lakásfenntartási támogatás megállapítása iránti 
kérelmek elutasításáról 

221/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Átmeneti segély megállapításáról 

222/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Átmeneti segély megállapítása iránti kérelmek 
elutasításáról 

223/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás 
megállapításáról 

224/2011. (IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Rendkívüli gyermekvédelmi támogatás megállapítása 
iránti kérelmek elutasításáról 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
J E G Y Z � K Ö N Y V 

 
 

 
 
Készült: 2011. szeptember 13. napján, Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatal 

tanácskozó termében. 
 
 
Tárgy:     Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület rendes ülése. 
 
 
Az ülést vezeti:    Nagy Imre polgármester 
 
 

Jelen vannak 
 

Szavazati joggal:  Nagy Imre polgármester 
Bencs Gábor képvisel� 
Gazda Lajos képvisel� 
Lakatos Jen� képvisel� 
Seb�k Lajos képvisel� 

 
(Kezdéskor 5 f�, ülés végén 5 f�.) Jelenléti ív mellékelve. 
 
Távolmaradását Ráduly József képvisel� bejelentette, Dr. Varga Eszter képvisel� 
jelezte, hogy az ülésr�l  késik. 

 
Tanácskozási joggal az ülésen részt vett:  Likai-Tóth Adél  jegyz�   
 
Meghívottak: Dr. Bogyay Ferenc r. kapitány, Hajdu Attila r. �rsparancsnok, 
intézményvezet�k, bizottságok küls� tagjai. 
 
Nagy Imre polgármester: köszönti az ülésen megjelenteket, megállapítja, hogy a 7 
f�s képvisel�-testületb�l 5 f� jelen van, az ülés határozatképes, azt megnyitja. 
Jegyz�könyv hitelesít�nek felkéri Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�ket. 
Ismerteti a meghívó szerinti napirendi pontokat, javasolja annak kiegészítését azzal, 
hogy 11. napirendi pont a t�zoltószertár értékesítésének megtárgyalása, a 12. 
napirendi pont a polgár�rség támogatása, a 13. napirendi pont az alpolgármester 
megválasztása, 14. pont az Egyebek és a 15. napirendi pont keretében tárgyalnák 
meg a személyi és szociális ügyeket. Javasolja a napirend és a jegyz�könyv 
hitelesít� személyekre tett javaslat elfogadást. 
 
 
 
 
 
 



A képvisel�-testület 5 igen,  egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
197/2011.( IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Napirend pontok elfogadásáról, jegyz�könyv hitelesít�k személyér�l 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testülete az alábbi napirendi pontokat 
tárgyalja meg:  

 
 1.  Tájékoztató a rend�rség munkájáról írásban      
 2.  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés közötti tett intézkedésekr�l 
 3.  Indítványok, bejelentések. 

4. Beszámoló az önkormányzat els� félévi gazdálkodásáról, költségvetési rendelet  
    módosítása 

 5.  Id�sek napjának meghatározása 
 6.  SZMSZ módosítása 
 7.  Közterület használatáról szóló rendelet megtárgyalása 
 8.  Polgármesteri Hivatal alapító okiratának módosítása 

9.  Bels� ellen�rzési stratégiai terv 2011/15. évi megtárgyalása 
10. Tájékoztató a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l 
11. Polgár�rség támogatásának megtárgyalása 
12. T�zoltószertár értékesítésének megtárgyalása 
13. Alpolgármester választása 
14. Egyebek. 
15. Szociális kérelmek elbírálása                

Jegyz�könyv hitelesít�k: Bencs Gábor és Seb�k Lajos képvisel�k. 
 
 
 
 
 
 
 

1. napirendi pont:                  Tájékoztató a rend�rség munkájáról írásban. 

 
 
Nagy Imre polgármester: Elmondja, hogy tájékoztatást kaptunk a rend�rség és az �rs 
munkájáról. 
 
Dr. Bogyay Ferenc r. alezredes kapitányságvezet�: Szóban kiegészíti a tájékoztatót. Magát 
„agresszív jogértelmez�nek” tartja. A törvény betartása nem csak a mindenkor hatályos 
jogszabályok végrehajtása, hanem a jogszabályokban rejl� lehet�séget is kívánatos felismerni.  
A rend�rségnek els�dleges a törvényesség betartása. Célja a rend�rség tekintélyének 
helyreállítása.  
 
Nagy Imre polgármester: A közbiztonság érdekében kéri, hogy a létszám kerüljön 
feltöltésre.  



Dr. Bogyay Ferenc r. alezredes kapitányságvezet�: Megfelel� kollégákat fog keresni a 
pótlásra, de nem ígéri a létszámb�vítést. 
 
Gazda Lajos képvisel�: Régóta várnak arra a lehet�ségre, hogy beszéljenek a 
kapitányságvezet�vel. Statisztikai anyagot kapott a testület, a diagrammok nem mindenhol 
értelmezhet�ek, technikai okok miatt, így a fekete-fehér nyomtató miatt. Elmondja, hogy 
bizottsági ülésen is szívesen látták volna a Kapitány Urat. Két f�vel csökkent a létszám az 
�rsön. Az önkormányzat segítségével megalakították a rend�r�rsöt Sajóbábonyban. 
Folyamatosan támogatja az önkormányzat az �rsöt, de „viszonzást” nem kap. Nincs 
kapcsolata a rend�r�rsnek a polgár�rséggel, hivatallal, közterület-felügyel�vel. 
 
Dr. Bogyay Ferenc r. alezredes kapitányságvezet�: Vizsgálja a kapitányságon belüli 
adatokat, információkat. Meg fogja tenni a megfelel� intézkedéseket. Tudja, hogy 
Sajóbábonyban vannak problémák. 
A Bizottsági ülésre nem kapott meghívást. 
 
Lakatos Jen� képvisel�: Már 2010-ben akarták, hogy 2 f� állandó rend�r legyen a városban. 
Sajóbábonyban elterjedt az, hogy az id�sekhez betörnek az esti órákban. 
Sokba került a rend�r�rs létrehozása. Amikor szükség van a rend�rökre másik községben 
vannak. 
 
Dr. Bogyay Ferenc r. alezredes kapitányságvezet� szerint nincs olyan gazdasági helyzet, 
hogy ezt biztosítsa. Több rend�rt nem lehet biztosítani, de az állandósítást megpróbálja 
teljesíteni. 
Most egy megbeszélésre kell mennie, de megígéri, hogy a jöv� héten visszajön, és b�vebben 
tudnak err�l beszélni. 
 
Halász András: A képvisel�-testület célja a közbiztonság meger�sítése a városban. Javasolja  
Településfejlesztési Bizottság részér�l, hogy kössenek egy új együttm�ködési szerz�dést az 
�rssel. Véleménye szerint a polgár�rséggel is voltak problémák. A hozzászólásra megadott 
néhány perc id�tartam kevés arra, hogy érdemi véleményt mondjon. 
A rend�rségnek köszöni a tájékoztatót. 
 
Hajdu Attila r. hadnagy �rsparancsnok úgy gondolja, hogy a jelenlegi polgár�rséggel jó 
kapcsolatban vannak. Az új polgár�rséggel az együttm�ködési szerz�dés aláírásra fog kerülni. 
Kérték a közterület-felügyel�t, hogy jelölje ki a kamerák elhelyezésének pontjait. 
Elmondja, hogy egyedül vezeti az �rsöt, és kevés ideje van, de megpróbál többet bemenni a 
Hivatalba. 
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy július végén hoztak határozatot a kamerázásra 
vonatkozóan, meghatározta a testület a kamerával megfigyelt közterületeket. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy a térfigyel� kamerák elhelyezésével kapcsolatos 
határozati kivonatot már elküldték a rend�rség részére.  
 
Nagy Imre polgármester ismerteti, hogy az általános iskolában Pet� István az iskolarend�r. 
 
Hajdu Attila r. hadnagy �rsparancsnok elmondja, hogy az iskolarend�r tartani fogja a 
kapcsolatot az iskolával. 
 



2. napirendi pont:                  Tájékoztató a lejárt határidej� határozatokról és a két ülés 
                                              közötti tett intézkedésekr�l. 
 
 
Nagy Imre polgármester: A rendkívüli üléseken már foglalkoztak ezzel a napirendi ponttal.  
Korábban tájékoztatást adott a beruházások folyamatáról. A beruházási munkák (járda, 
bölcs�de tet�felújítás) befejez�dtek, és mindezek m�szaki átadása megtörtént. A Képvisel�-
testület úgy döntött, hogy a városnapon lesz a beruházások ünnepélyes átadása. 
Az óvodai pályázat elbírálásra került, és nyert a pályázatuk. Ehhez az öner�t a tartalékalapból 
kell kiemelni. A Bábony patakmeder felújításának pályázata nem nyert. A csapadékvíz 
elvezet� pályázatnál még nem volt elbírálás. 
Az általános iskola kapott egy számítástechnikai termet és interaktív táblákat. 
Az iskolai pályázatra határozatot fog kérni a Képvisel�-testülett�l. Most lehet pályázni iskolai 
felszerelésekre. 
A tankönyveket az Önkormányzat finanszírozza. Az iskolakezdési támogatás a költségvetésbe 
benne van, ehhez a támogatáshoz iskolalátogatási igazolás szükséges. 
2011.09.05-én a költségvetési számlaegyenleg 77.000.000 Ft, lekötve 44.000.000 Ft. 
Az óvodai pályázathoz szükséges önrész 3.865.000 Ft. 
Rágcsálóirtásra a szerz�dést kötöttek a vállalkozóval. A rágcsálóirtás 2011.09.15-én kezd�dik 
és 2011.11.15-ig tart. A Szociális Étkeztet� kérése 5 db csaptelep vásárlása, 60.000 Ft 
összegben, helyiség átalakítása  iroda kialakítása céljából. 
Bükkszentkereszten gombafesztivált rendeznek, ahova meghívást kaptak. 
Sajókeresztúr 2012.01.01-t�l kilép az Építéshatósági Társulásból. 
A Cirkont Zrt. szelektív hulladékgy�jt� szigetre pályázott és szeretné, hogy Sajóbábonyban 
jelöljenek ki erre helyet. Egyeztetés alapján a falusi ABC parkolójában lesz a hulladékgy�jt� 
elhelyezve. 
 
 

3. napirendi pont:                  Indítványok, bejelentések. 

 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy már régebben kérték a polgármestert, hogy hívják 
meg az ÉRV vezet�ségét. Mindenhol 1.000 Ft/m3 vízdíjat hirdetnek, de 1.179 Ft/m3 összegr�l 
küldenek számlát.   
A buszmegállóba kiraktak egy elemet, ami megrongálódott, kéri a MESZ vezet�t, hogy ezt a 
városnapra tegyék rendbe. 

 
Lakatos Jen� képvisel� szeretné, ha a bogármérnök jó munkát végezne. A Dankó Pista 
utcában a járda szét van repedve, ezt meg kell javítani. 

 
Seb�k Lajos képvisel� szerint az önkormányzat hozzon arról határozatot, ki a felel�s azért, 
hogy a Kossuth utcán nem folyik el a víz. 

 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy a járda azért van megrepedve, mert autók járnak 
rajta. 

 
Dányádi Béláné ismerteti a Sajóbábony, Erkel Ferenc u. 8. illetve az Erkel Ferenc u. 10. 
szám alatti lakóközösség bejelentését, valamint a Sajóbábony Bocskai u. 9. szám 
lakóközösség bejelentését a vízproblémáról. 

 



Nagy Imre polgármester válaszolva a lakóközösségeknek elmondja, arról döntött a 
Bizottság, hogy most szeptemberben fognak erre visszatérni. 

 
Bencs Gábor képvisel� a kátyúzással kapcsolatban azt kéri, hogy a Fazekas úton aszfaltból 
csináljanak fekv�rend�rt. Kérdezi, hogy a kosárlabda palánk miért nincs a helyén. 

 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy a palánkot letépték, de ez javítás alatt van és 
vissza fogják szerelni. 

 
Likai-Tóth Adél jegyz� az Önkormányzat intézményeir�l ad tájékoztatást. 
Ismerteti, hogy az óvoda és a m�vel�dési ház az alapdokumentumokkal elkészült. Az iskola 
alapdokumentumainak elkészítése folyamatban van. 
Az óvoda alapító okirata szerint 75 fér�helyes, a csoportok maximális létszáma 25 f�. Az 
óvodába beiratkozásra jelentkez�k száma szükségessé teszi, hogy a csoportok létszámát 
20 %-kal megemelje a testület. 

 
Sipos Lászlóné óvodavezet� elmondja, hogy az óvoda fér�helye 75 f�, de ezt lehet 20 % -kal 
növelni és ehhez nem kell új csoportot kialakítani. Szeretné, ha növelést megszavazná a 
Képvisel�-testület. 

 
Nagy Imre polgármester addig nem javasolja a szavazást, ameddig nem járnak utána annak, 
hogy ezeknek a gyerekeknek a szülei dolgoznak-e. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� vállalja, hogy a csoportlétszám megemelésének lehet�ségér�l 
írásban tájékoztatja a testületet, és most semmiképp nem akar határozatot „kier�szakolni” a 
testületb�l.  

 
Seb�k Lajos képvisel� kérdezi, hogy akkor nem kell plusz csoportot létrehozni az óvodában. 

 
Sipos Lászlóné óvodavezet� elmondja, hogy a csoportokban a létszámot növelnék, de 
továbbra is három csoport marad. 

 
Nagy Imre polgármester mégis szavazásra teszem, aki egyetért azzal, hogy az óvodai 
létszámról most döntsön a testület, kézfelnyújtással jelezze. 

 
A képvisel�-testület 2 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

198/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Óvodai csoportlétszám meghatározásával kapcsolatos döntés  
 
A képvisel�-testület 

1. Az óvodai csoportlétszám emelésr�l jelen ülésen nem dönt.  
2. Felhívja a jegyz�t, hogy a csoportlétszám emelésére vonatkozó el�terjesztést készítse 

el. 
 

Felel�s: 1. pont: Nagy Imre polgármester;  2. pont: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: 1. pont: azonnal 2. pont: 2011. október 15. 
 



Nagy Imre polgármester pályázati lehet�ségr�l tájékoztatott a Nord Tender, most ezt 
ismertetem a testülettel. Az általános iskola részére lehetne egyebek mellett számítástechnikai 
eszközöket, laptopokat elnyerni, a pályázathoz öner� nem szükséges. Szavazásra teszi, aki 
egyetért azzal, hogy az önkormányzat a „TIOP-1.1.1-11/1 Intézményi informatikai 
infrastruktúra fejlesztés a közoktatásban” pályázatot benyújtsa, kérem, kézfelnyújtással 
jelezze. 

 
A képvisel�-testület 5  igen,  egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

199/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 
 

Döntés pályázat benyújtásáról 
 
A Képvisel�-testület 
 

1. Elhatározta, hogy az „TIOP-1.1.1-11/1 Intézményi informatikai infrastruktúra 
fejlesztés a közoktatásban” pályázati kiírásra az Önkormányzat pályázatot nyújt be. 

2. A pályázat el�készítésével NORD TENDER Kft 3525 Miskolc, Kossuth u. 3. 2/1. 
társaságot bízza meg. 

3. Szakmai kapcsolattartó személynek a Deák Ferenc Általános Iskola részér�l Urbán 
Józsefné mb. igazgatót jelöli ki. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 
Nagy Imre polgármester: Az óvoda épületenergetikai fejlesztése pályázatunk nyert. Kérem, 
döntsünk az öner� biztosításáról. 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
200/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Óvoda épületenergetikai fejlesztés KEOP-2011-4.9.0 sikeres pályázathoz önrész biztosítása 

 
A Képvisel�-testület 
 
„A Sajóbábonyi Napköziotthonos Óvoda épületenergetikai fejlesztése megújuló energiaforrás 
hasznosítással kombinálva” cím�, KEOP-2011.4.9.0. pályázati konstrukció számú fejlesztési 
célú pályázat megvalósításához 3.865.644 Ft azaz Hárommillió-nyolcszázhatvanötezer-
hatszáznegyvennégy forint önkormányzati saját forrás összeget az önkormányzat 2011. évi 
költségvetéséb�l biztosítja. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 



Nagy Imre polgármester: A szociális étkeztet�ben a vezet� szeretne egy olyan iroda 
helyiséget kialakíttatni, amely alkalmas lenne a térítési díjak beszedésére is. Továbbá 5 db 
csaptelepet kellene kicserélni, 60.000 Ft értékben. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy voltak bejáráson a Szociális Étkeztet�ben. A 
csaptelepek nem voltak hibásak, ezért nem látja indokoltnak a csaptelepek vásárlását. 
A helyiség kialakítására szakembert kell bevonni. 
 
Urbán József MESZ vezet� szerint jó min�ség� csaptelepeket kell vásárolni, mert a 
mostaniak nem javíthatók. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� javasolja a Településfejlesztési Bizottságnak, hogy kérjenek 
költségvetést a helyiség kialakítására, mert az igény indokolt. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy a Szociális Étkeztet� 
csaptelep vásárlása, ill. helyiség kialakítására vonatkozó kérelmér�l most döntsön a testület, 
kézfelnyújtással jelezze. 
 

A képvisel�-testület 2 igen 3 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
201/2011.(IX.13.) számú Önkormányzati határozat 

 
A szociális konyha csaptelepek cseréjére és iroda helyiség kialakítására vonatkozó kérelmével 

kapcsolatos döntés  
 
A képvisel�-testület 

1. A szociális konyha csaptelep cserére, iroda helyiség kialakítására vonatkozó 
kérelmér�l jelen ülésen nem dönt.  

2. Felhívja a jegyz�t, hogy az iroda helyiség kialakítására készítsen költségvetést. 
 

Felel�s: 1. pont: Nagy Imre polgármester  2. pont: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: 1. pont: azonnal 2. pont: 2011. október 25. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a Képvisel�-testület nem dönt a Szociális Étkeztet� 
kérelmével kapcsolatban. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy Ráduly József képvisel� javaslatára a f�építész a 
leveg�szennyezés mérésének lehet�ségér�l tárgyalt a környezetvédelmi felügyel�séggel, az 
err�l szóló feljegyzést a képvisel�k megkapták. Két, budapesti szakember járt ma a 
hivatalban, a leveg�szennyezéssel kapcsolatban mondtak véleményt. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti a leveg�szennyezéssel kapcsolatban a megbeszélésen 
elhangzottakat. Elmondja, hogy ez a mérés ingyen van, ki kell használni ezt a lehet�séget. 
 
Bencs Gábor képvisel� javasolja, hogy szavazzák meg az imissziós mérést. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy az immissziós mérést a 
jöv� évre az önkormányzat megrendelje a Környezetvédelmi Felügyel�ségt�l, kézfeltartással 
jelezze. 



A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
202/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
A leveg�szennyezettség hatósági imissziós mérésének megrendelésér�l 

  
A Képvisel�-testület 
 
1. Úgy döntött, hogy az ÉM. Környezetvédelmi Felügyel�ségt�l 2012. évre megrendeli 

Sajóbábony városban a leveg�szennyezettség hatósági imissziós mérésének 
elvégzését.  

2.  A mérés alkalmával felmerül� áramköltséget az Önkormányzat megfizeti. 
3.  Felhívja a jegyz�t, hogy a határozat értelmében a mérés megrendelésér�l 

gondoskodjék. 
 
Felel�s: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti Moczó Lászlóné kérelmét, melyben a Béke utcai közkút 
megnyitását kéri. 
 
Gazda Lajos képvisel� szerint az Önkormányzatnak kötelessége ivóvizet biztosítani a 
lakosoknak. A kérelmez�nél is be van kötve a víz, de nem fizették ezért lett kikötve. 
A Településfejlesztési Bizottsági ülésen nem döntöttek err�l. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy egészséges ivóvizet kell biztosítania az 
Önkormányzatnak, amit teljesített. A lakosoknak számla elmaradása miatt nincs vizük. 
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint a közkutat meg kell nyitni, sz�kít�vel kell üzemeltetni.  
 
Seb�k Lajos képvisel�t felháborítja, hogy ezen hezitálnak a képvisel�k. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy a Béke utcában a 
közkutat újra m�ködtesse az önkormányzat, de sz�kít�vel, kérem, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
203/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Közkút újra üzemeltetésér�l (Béke u. 29.) 

A Képvisel�-testület 
1. Lakossági kérelemre úgy döntött, hogy Sajóbábony, Béke u. 29. szám el�tt lév� 

közkutat (ivóvíz csapot) mérsékelt nyomású üzemeltetéssel megnyitja. 
2. Felhívja a polgármestert, hogy az 1. pont teljesítése érdekében a szükséges 

intézkedéseket tegye meg.  
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 



4. napirendi pont:                 Beszámoló az önkormányzat els� félévi gazdálkodásáról,  
                                              költségvetési rendelet módosítás. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a beszámolót írásban kijuttatták a testületi 
tagoknak. A bevétel-kiadásból táblázat is van. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Pénzügyi Bizottság tárgyalta az anyagot. A kiadási 
része elfogadható, a bevételeken az adónál sok a kintlév�ség. Minél hamarabb be kell hajtani 
a kintlév�séget. 
 
Nagy Imre polgármester szerint visszafogott volt a kiadás. Aki egyetért a beszámoló 
elfogadásával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
204/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
A 2011. év I. féléves költségvetés végrehajtásáról szóló beszámoló elfogadásáról 

 
A Képvisel�-testület 
 
A 2011. év I. féléves költségvetés végrehajtásáról szóló beszámolót – a szöveges értékelés és 
a mellékelt tájékoztató táblázatok alapján – az abban foglaltaknak megfelel�en tudomásul 
veszi és elfogadja. 
 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az önkormányzat költségvetési f�összege 
(bevétel+kiadás) 760.324.000 Ft, a költségvetés módosítására vonatkozó el�terjesztést a 
képvisel�k megkapták, bizottságok tárgyalták. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� ismerteti a hivatali dolgozók létszámösszetételét. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki az el�terjesztés, a rendelet-tervezet alapján 
elfogadja a költségvetés módosításra vonatkozó rendeletet, kézfelnyújtással jelezze. 
 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta. 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

13/2011.(IX.14.) önkormányzati rendelete 
 

Az önkormányzat 2011. évi költségvetésér�l szóló 3/2011.(II.23.) Önkormányzati 
rendelet módosításáról 

 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 



5. napirendi pont:                 Id�sek napjának meghatározása 

 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti, hogy a javaslat alapján szeptember 30-án rendezzük az 
id�sek napját. Most a 70 éven felülieket fogjuk köszönteni. Az id�sek részére vacsorát és 
m�sort biztosítunk, az elmúlt évekhez hasonlóan. A rendezvényre a költségvetés 
meghatározásakor biztosítottunk egy keretösszeget, azt használjuk fel. Aki egyetért a 
szeptember 30. napja id�pont meghatározásával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
 
A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
205/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Döntés id�sek napjának meghatározásáról 

 
A képvisel�-testület úgy döntött, hogy 2011. szeptember 30-án 17.00 órai kezdettel tartja az 
id�sek napja rendezvényt. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal és 2011. szeptember 30. 

 

 6. napirendi pont:                 SZMSZ módosítás 

 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az SZMSZ módosítására az aktualitás miatt került 
sor, az el�terjesztést a képvisel�k megkapták.  
Megjegyzi, ha folyamatosan kés� éjszakába fognak nyúlni a testületi ülések, javasolni fogja, 
hogy az ülések délel�tt 9 órakor kezd�djenek. 
Szavazásra teszem, aki Sajóbábony Város önkormányzat Képvisel�-testület Szervezeti és 
M�ködési Szabályzatáról szóló 4/2003.(II.26.) önkormányzati rendelet módosításával a 
rendelet-tervezet szerint egyetért, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú szavazattal az alábbi rendeletet alkotta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
14/2011.(IX.14.) önkormányzati rendelete 

 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület Szervezeti és M�ködési 
Szabályzatáról szóló 4/2003.(II.26.) önkormányzati rendelet módosításáról 

 
 
(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
 
 
 



7. napirendi pont:                Közterület használatáról szóló rendelet megtárgyalása 

 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy a közterület-felügyel� munkájának hatékonyságát 
szolgálja a rendelet, amellett, hogy jogszer�vé teszi a közterület rendeltetést�l eltér� 
használatát. A használati díjak változatlan mérték�ek jelen tervezetben.  
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a Településfejlesztési Bizottság a tervezetet 
elfogadásra javasolja a képvisel�-testület felé. 
 
Seb�k Lajos képvisel� kevesli ezeket a díjakat, de nem javasolja a módosításokat. 
 
Lakatos Jen� képvisel� szerint a sajóbábonyi �stermel�k ne fizessenek közterület használati 
díjat. 
 
Gazda Lajos képvisel� úgy gondolja, hogy nem lehet kivételt tenni a sajóbábonyi �stermel� 
és más község �stermel�i között. Vagy mindenki fizet, vagy senki. 
 
Nagy Imre polgármester szavazzuk, aki egyetért a közterületek használatáról szóló rendelet-
tervezet elfogadásával, a rendelet megalkotásával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 4 igen, 1 nem  szavazattal az alábbi rendeletet alkotta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
15/2011.(IX.14.) önkormányzati rendelete 

 
A Közterületek használatáról  

(A rendelet a jegyz�könyv mellékletét képezi.) 
 
8. napirendi pont:                Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának módosítása 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy az el�terjesztést a képvisel�k megkapták, az 
alapító okirat módosítását az id�közben bekövetkezett változások pl. ÁMK átalakulása 
indokolják. Kéri, aki egyetért az alapító okirat módosításával, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
206/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
A Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratának jóváhagyásáról 

 
A Képvisel�-testület 

1. Sajóbábony Város Polgármesteri Hivatal Alapító Okiratát a melléklet szerinti 
tartalommal jóváhagyja. 

2. Felhívja a jegyz�t, hogy a döntésr�l a határozat és az Alapító Okirat megküldésével 
értesítse a Magyar Államkincstár Borsod-Abaúj-Zemplén Megyei Igazgatóságát. 

Felel�s: 1. pont: Nagy Imre polgármester; 2. pont: Likai-Tóth Adél jegyz�  
Határid�: azonnal 



9. napirendi pont:                Bels� ellen�rzési stratégiai terv 2011-2015. évi megtárgyalása 

 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a stratégiai terv 2011-2015. évre szól. 
 
Gazda Lajos képvisel� javasolja, hogy a jelenlegi formában fogadják el ezt a napirendi 
pontot. 
 
A képvisel�-testület 5 igen, egyhangú  szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
207/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Kistérségi 2011-2015 évekre vonatkozó bels�ellen�rzési stratégiai terv elfogadásáról 

 
A Képvisel�-testület megtárgyalta a melléklet szerinti tartalommal elfogadja a Miskolc 
Kistérség Többcélú Társulása 2011-2015 évekre vonatkozó Bels�ellen�rzési Stratégiai tervét.  
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal  
 
 
 

10. napirendi pont:                Tájékoztató a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l 
 
 
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A júniusban megtartott képvisel�-testületi ülésen a testület az adó 
témájú tájékoztatót nem fogadta el, ezért az adós kollegan�vel készítettünk egy jelenlegi 
helyzetet bemutató tájékoztatót, táblázatban összesítettük az adatokat. 
 
Rózsa Anett adóügyi el�adó elmondja, hogy a túlfizetés visszaigénylése 4.100.000 Ft összeg  
volt. 
 
Gazda Lajos képvisel�: a kint lév� adótartozásokat minél hamarabb be kell hajtani. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy a felszólítások eredményeként kb. 1 millió forint 
befizetés érkezett a számlánkra. Aki a felszólításra nem teljesít, az ellen elindítja a behajtási 
eljárást. 
 
Seb�k Lajos képvisel� kérdezi, hogy a késedelmi pótlék és az építményadó miért nem folyik 
be az önkormányzat számlájára. 
Miel�tt behajtásra kerül sor, el�tte figyelmeztessék az érintettet. 
 
A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 
 
 
 



Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
208/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l szóló tájékoztató elfogadásáról 

 
A képvisel�-testület megtárgyalta a helyi adóbevételek id�arányos teljesítésér�l szóló 
tájékoztatót, melyet tudomásul vesz és elfogad. Felhívja a jegyz�t, hogy a kintlév�ségek 
behajtása érdekében a szükséges intézkedést tegye meg. 
 
Felel�s: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: azonnal és folyamatos 
 
 
 
 
 
11. napirendi pont:                T�zoltószertár értékesítésének megtárgyalása 
 
 
 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy felbecsültették a t�zoltószertár értékét. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A Pénzügyi Bizottság err�l nem döntött. A Településfejlesztési 
Bizottság nem akarja eladni az épületet. A M�vel�dési Bizottság sem javasolja az épület 
eladását. A tél beállta el�tt rendbe kell tenni az épület tetejét, hogy ne ázzon be. 
 
Nagy Imre polgármester megállapítja, hogy az általános vélemény az, hogy ne adják el a 
szertár épületét. 
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint az épületen 1,5 millió forint lenne a tet�felújítás. 
 
Gazda Lajos képvisel� véleménye szerint a beázást kell megszüntetni, a tet�t ki kell javítani.  
 
Lakatos Jen� képvisel� egyetért azzal, hogy javítani kell. 
 
Urbán József MESZ vezet� szerint egy építésznek kell megnéznie az épületet. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� szerint a szükséges minimális költséggel javítsák ki a tet�t, egyel�re 
a beázás megszüntetése legyen a cél. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy az épületet ne adja el az 
önkormányzat, a beázást szüntessük meg és ennek költségére kalkuláció készüljön, 
kézfeltartással jelezze. 
 
 
 
 
 
 



A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
209/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
A t�zoltószertár önkormányzati tulajdonban tartásáról, az épület állagmegóvásáról 

 
A Képvisel�-testület  
 

1. Megtárgyalta a T�zoltószertár (Kossuth u. 58.) épület értékesítésének lehet�ségét, és 
úgy döntött, hogy az épületet nem adja el.  

2. Az épület állagmegóvása érdekében a beázást meg kell szüntetni. 
3. Felhívja a jegyz�t, hogy a tet�javításra készítsen költségvetést, melynek összeállítása 

során az állagmegóvás (beázás megszüntetése) els�dleges szempont figyelembe 
vételével a minimálisan szükséges költségekkel számoljon. 

 
Felel�s: 1. pont Nagy Imre polgármester; 2. pont: Urbán József MESZ vezet�;  
             3. pont: Likai-Tóth Adél jegyz� 
Határid�: azonnal és 2011. november 22. 
 
 
 
 

12. napirendi pont:                Polgár�rség támogatásának megtárgyalása 

 
 
Nagy Imre polgármester kérdezi, hogy a testület akarja-e támogatni a Polgár�r Egyesületet 
vagy sem. A polgár�rség létszáma 40 f�. 
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy az új egyesületb�l nem lépett ki senki. Kérdezi a 
polgármestert, honnan az erre vonatkozó információ, talán szóbeszédre alapozza? 
 
Nagy Imre polgármester: igen, szóbeszéd. 
 
Seb�k Lajos képvisel� szerint kell egy áthidaló megoldás. Mind a két egyesületnek kell 
szavazni támogatást. 
 
Lakatos Jen� képvisel� javasolja, hogy a rendkívüli ülésre hívják meg a két Polgár�r 
Egyesület elnökeit. 
 
Bencs Gábor képvisel� szerint ezt a rendkívüli ülés el�tt kell megbeszélni. 
 
Lakatos Jen� képvisel� ezzel egyetért. 
 
Seb�k Lajos képvisel� kérdezi, hogy a városnap biztosításáról melyik egyesület fog 
gondoskodni. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy a M�vel�dési Bizottság tárgyalt err�l. A bizottság 
javasolni fogja, hogy mind a két egyesület teljesítsen feladatot. 



Nagy Imre polgármester: arról kérem, hogy szavazzon a testület, hogy támogatja-e az 
önkormányzat a Polgár�rséget, aki egyetért azzal, hogy támogassa az önkormányzat az 
egyesületet, kézfeltartással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 3 igen, 2 nem szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
210/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
A polgár�rség támogatására vonatkozó önkormányzati szándékról 

 
A képvisel�-testület tárgyalt a (korábban megalakult) Polgár�rség támogatásáról, és úgy 
döntött, hogy a Polgár�rséget az Önkormányzat támogassa. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
 
Seb�k Lajos képvisel� elmondja, hogy a támogatás összege a tartalékalapban van. 
 
 

13. napirendi pont:                Alpolgármester választás. 
 
Nagy Imre polgármester: Mulasztásban megnyilvánuló törvénysértést kell megszüntetnünk, 
a törvénysértést a Kormányhivatal a B-TOR/75-20/2011. számú észrevételében is jelezte. A 
mai ülésen újra javaslatot teszek az alpolgármester személyére.   
 
Likai-Tóth Adél jegyz�: A döntést titkos szavazással, min�sített többséggel kell meghozni. 
Az alpolgármester megválasztásához minimum 4 igen szavazat szükséges. Háromezer f� 
lakosságszám alatt társadalmi megbízatású alpolgármestert kell megválasztani. A titkos 
szavazás lebonyolítására szavazatszámláló bizottságot kell létrehozni. 
 
Nagy Imre polgármester: Javaslatot tesz Seb�k Lajos képvisel� jelölésére és megkérdezi 
Seb�k Lajos képvisel�t, hogy vállalja-e a jelölést, megválasztása esetén vállalja-e az 
alpolgármesteri tisztséget? 
 
Seb�k Lajos képvisel�: szeretné, ha lenne másik jelöltje a polgármesternek. 
 
Nagy Imre polgármester: nincs másik jelöltem. 
 
Seb�k Lajos képvisel�: akkor így igen, vállalom. 
 
Nagy Imre polgármester: a szavazás titkos ugyan, de beleegyezik-e Seb�k képvisel� úr, 
hogy nyílt ülés keretében tárgyaljunk? 
 
Seb�k Lajos képvisel�: nem szeretné, ha nyílt ülésen tárgyalna a testület. 
 
Nagy Imre polgármester: Az érintett a nyílt üléshez nem járult hozzá, ezért az 
alpolgármester választás napirendi pontot zárt ülésen tárgyalja meg a testület.  
A zárt ülés id�tartamára a nyílt ülést berekeszti a polgármester. 



 
A zárt ülésr�l külön jegyz�könyv készül. 
 
Nagy Imre polgármester: nyílt ülésen folytatjuk a munkát, a következ� napirend el�tt 
ismertetném az alpolgármester választás eredményét. A képvisel�-testület 2 igen, 3 nem 
szavazattal úgy döntött, hogy Seb�k Lajos képvisel�t nem választja meg alpolgármesternek. 
 

14. napirendi pont:                Egyebek 
 
Nagy Imre polgármester: a városnappal kapcsolatban kell részleteket megbeszélnünk.  
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: A városnap szeptember 24-én lesz 
Sajóbábonyban. Hagyomány lett a minden évben megtartott városnap. B�vebben ismerteti a 
programot. Elmondja, hogy idén is lesz vendéglátás. 
 
Gazda Lajos képvisel� szeretné, ha a mazsorett m�sor az Ófaluban kezd�dne. A költségek 
fedezetére az eredeti összeg visszaállítását javasolja. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy a keretösszeg 2 millió forint + 1 millió forint. 
 
Lakatos Jen� képvisel� kérdezi, hogy ki fogja biztosítani a rendet. 
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: Mind a két polgár�rség felajánlotta a segítségét. 
 
Seb�k Lajos képvisel� kérdezi, hogy a programokat már hirdetik-e. 
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: Kész a program, így holnaptól fogják hirdetni. 
 
Mézes István Polgár�r Egyesület elnöke elmondja, hogy a küls�s tagokkal egyetértve 
vállalják a tavalyi feladatok ellátását. 
 
Dányádi Béláné javasolja, népm�vészeti mestereket is hívjanak a városnapra. 
 
Gazda Lajos képvisel� támogatja ezt az ötletet. 
 
Nagy Imre polgármester ismerteti, hogy a városnapi rendezvényeken részt vev� 
vállalkozóktól helypénzt nem fognak szedni. 
 
Gazda Lajos képvisel� elmondja, hogy a rendeletünkben a közterület használati díjak között 
nincs ingyenesség, de egyetért azzal, hogy ne szedjenek a városnapon helypénzt. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy ez benne van a mentességek között, a rendelet 
október 1. napjától hatályos. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy a városnapi vendéglátásra 
meghatározott keretet megemeljük 500 ezer forinttal, kézfeltartással jelezze. 
 
 
 
 



A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
214/2011.(IX.13.) Önkormányzati határozat 

 
Városnapi vendéglátásra meghatározott keretösszeg kiegészítésér�l 

 
A Képvisel�-testület a 182/2011.(VIII.23.) önkormányzatai határozat 2. pontját úgy 
módosítja, hogy a városnapi vendéglátásra fordítható összeget 1.500.000 Ft összegben, azaz 
Egymillió-ötszázezer forint összegben határozza meg. 

 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: azonnal 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� az ülésre megérkezik. 
Seb�k Lajos képvisel� elhagyja az üléstermet. 
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy minden évben egy cég átvizsgálja a kazánokat. 
Idén derült ki, hogy lyukas a kazán az óvodában. Az iskolában is vizsgáltak, ott 2 kazánból 
egyet lehet használni, 3 kazán pedig rossz. 
 
Gazda Lajos képvisel� kérdezi, mikor tudták meg, hogy probléma van a kazánnal. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel�: Az óvoda épületenergetika racionalizáció tárgyú pályázatunk 
sikeres volt, vagyis nyertes. Az óvoda f�téskorszer�sítésére vonatkozó elemeket a pályázat is 
tartalmaz. Szükségesnek tartja a pályázat tartalmát és a MESZ vezet� által javasolt 
munkálatokat együttesen kezelve áttekinteni. Véleménye szerint meg kell állapítani, hogy a 
javasolt munka elvégzése jár-e a pályázatra nézve negatív következménnyel. 
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy már régóta, többször említette, hogy gond lesz a 
f�téssel. A kazáncserére és a kéménybélésre beérkez� árajánlatok között nincs nagy 
különbség. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� elmondja, hogy a SZERKER Kft. árajánlatát kapták a leghamarabb. 
A hivatal utána nézett az áraknak, az ajánlat reálisnak mondható. 
 
Gazda Lajos képvisel� véleménye szerint nem az utolsó percben kellene elkezdeni az 
intézkedést, vonatkozik ez erre a kazáncserére, kéménybélelésre is, de minden más esetre is. 
Javasolja, fogadják el a mostani javaslatot, de a jöv�ben körültekint�en és id�ben készítse el� 
a testületi anyagot az, aki azért felel�s.   
 
Dr. Varga Eszter képvisel� szerint készíteni kell egy id�szaki karbantartási tervet. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy az általános iskolában a 
kazáncserét és a kéménybélelést, azaz a f�tésszerelési munkálatokat a SZERKER Kft. 
készítse el, és az erre vonatkozó vállalkozási szerz�dést a benyújtott árajánlat alapján 
megkössük, kézfeltartással jelezze. 
 
A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 



 
Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 

215/2011.(IX.13.) önkormányzati határozat 
 

Megbízás f�tésszerelési munkálatok elvégzésére  
(az általános iskolában kazáncsere, kéménybélelés) 

 
1. A képvisel�-testület a Deák Ferenc Általános Iskolában (Sajóbábony, Iskola tér 1.) 2 

db gázkazán csere épületgépészeti munkáinak, valamint a kazánház kémény bélés, 
illetve füstgáz oldali bekötési munkáinak elvégzésével a SZERKER PLUSZ Kft. 
(3532 Mikolc, Andrássy u. 16.) gazdasági társaságot bízza meg. 

2. Az 1. pontban meghatározott munka díja, anyag + szerelési díj bruttó 1.026.149 Ft 
azaz bruttó Egymillió-huszonhatezer-száznegyvenkilenc forint, a Szerker Kft. által 
küldött árajánlat szerint. 

3. A képvisel�-testület felhatalmazza a polgármestert a vállalkozási szerz�dés 
megkötésére.  

 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
             Urbán József MESZ vezet�  
Határid�: azonnal 
 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� kérdezi, hogy beszél a testület a mai ülésen a téli hó eltakarításról?  
 
Lakatos Jen� képvisel� javasolja, hogy a kalcium-kloridot használják télen só helyett. 
 
Urbán József MESZ vezet� elmondja, hogy a kalcium-klorid drága. 
 
Dr. Varga Eszter képvisel� véleménye szerint a hó eltakarítása során fontos arra ügyelni, 
hogy akkor történjék, amikor a hó esik, ugyanis a letaposott havat nehéz eltávolítani.  
 
Gazda Lajos képvisel�: A Településfejlesztési Bizottság javasolta, hogy a téli síkosság 
mentesít� anyag fele homok, fele só legyen. 
 
Nagy Imre polgármester elmondja, hogy nem döntenek a só vásárlás ügyben.  
A városnapra Sólyom Sándornak 2 ajánlata van az étellel kapcsolatban. 
 
Sólyom Sándor m�vel�dési ház igazgató: A városnapi vendéglátásra két árajánlat érkezett, 
az árajánlatok tartalmát ismerteti. Javasolja, hogy a Novák és Társa Kft. bízza meg a testület a 
lakossági vendéglátás feladat elvégzésére. 
 
Gazda Lajos képvisel�nek pozitív tapasztalata van a vállalkozás által üzemeltetett Fortuna 
vendégl�ben felszolgált ételek min�ségér�l. 
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy a városnapi vendéglátás 
biztosításával a Novák és Társa Kft. vállalkozást bízza meg az önkormányzat a benyújtott 
árajánlat alapján, kézfeltartással jelezze.  
 
 



A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
216/2011.(IX.13.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Megbízás várásnapi vendéglátás biztosítására 

 
A képvisel�-testület a városnapi vendéglátás biztosításával a Novák és Társa Kft. vállalkozást 
bízza meg. 

 
Felel�s: Sólyom Sándor m�vel�dési ház vezet� 
Határid�: azonnal és esedékességkor 
 
 
Nagy Imre polgármester: Az id�sek napján a szállítást az önkormányzat nem tudja 
biztosítani, tekintettel arra, hogy alkalmas járm�ve nincs az önkormányzatnak.  
 
Dr. Varga Eszter képvisel� javasolja, hogy beszéljenek a sajóecsegi polgármesterrel, kérjük 
el az ecsegi kisbuszt erre az alkalomra. 
  
Gazda Lajos képvisel� szerint bérelni kell egy kisbuszt.  
 
Nagy Imre polgármester szavazásra teszi, aki egyetért azzal, hogy az id�snapi 
személyszállításra az önkormányzat 21 f�s kis buszt béreljen, kézfeltartással jelezze. 
 
 
A képvisel�-testület 5  igen, egyhangú szavazattal az alábbi határozatot hozta. 
 

Sajóbábony Város Önkormányzat Képvisel�-testület 
217/2011.(IX.13.) számú Önkormányzati Határozat 

 
Döntés személyszállító kis busz bérlésér�l (id�sek napjára) 

 
A képvisel�-testület úgy döntött, hogy az id�sek napján, 2011. szeptember 30-án az igényl�k 
számára szállítást biztosít, a személyszállításra buszt bérel, a buszbérlés költségét az 
önkormányzat költségvetéséb�l fedezi. 
 
Felel�s: Nagy Imre polgármester 
Határid�: 2011. szeptember 30. 
 
Likai-Tóth Adél jegyz� kérdezi, hogy mennyi a tornaterem és a m�vel�dési ház terem bérleti 
díja. 
 
Bencs Gábor képvisel� elmondja, hogy az iskola tornatermének díja 2.500 Ft/óra. 
 
Gazda Lajos képvisel�: A karácsonyi díszkivilágítás b�vítését javasolja a tömegközlekedési 
útvonalon (Kossuth u.). 
 
Becs Gábor képvisel�: Gazdasági megfontolásból azt mondja, elég csak a f�utcát 
díszkivilágítani. 



Nagy Imre polgármester szavazásra teszi a díszkivilágítás b�vítését, aki egyetért azzal, hogy 
városunkban a karácsonyi, ünnepi díszkivilágítást b�vítsük a tavalyihoz képest, kézfeltartással 
jelezze. 
 
Szavazási arány: 2 igen, 2 nem, 1 tartózkodott szavazat. (Határozatot nem hozott a testület.) 
 
Nagy Imre polgármester a szociális kérelmeket zárt ülésen bírálja a testület. Egyéb 
hozzászólás nincs, ezért az ülést bezárom. 
 
 
 
      k.m.f. 
 
 
 Likai-Tóth Adél       Nagy Imre 
       jegyz�                 polgármester  
 
 
 
   Bencs Gábor                  Seb�k  Lajos  
   jkv.hitelesít�        jkv.hitelesít� 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


